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odina 
Terrorisme? 
És \in fet que en aquests moments molta gent 
s'ho pren amb calma i amb tranquil·litat. Jo 
crec que és im fet criminal. 

Immigració? 
Crec que tothom té dret a anar a un Hoc o a un 
altre sempre que ens respectem mútuament 
uns i els altres. 

Mollet? 
I^r a mi és el meu poble, i és un poble maco i 
bonic. Me'l estimo molt. Sóc fill de Mollet i els 
meus antecedents són de Mollet, per tant, sóc 
moUetà i m'agrada el poble. 

• Per quins motius va 
començar l·ia col'laborar amb 
entitats molletanes? 
Vaig començar de molt jovenet a 
col·laborar. De tota la vida la 
família Codina ha contribuït 
amb diferents entitats. De fet, fa 
uns anys als meus pares els hi 
van fer l'homenatge al Poble de 
Mollet per les seves 
col·laboracions. Quan vem 
començar a col·laborar teníem la 
botiga i en aquells moments 
érem distribuïdors i teníem 
possibilitat de tenir elements 
electrònics a les nostres mans i 
sempre ajudàvem a les persones 
que no tenien absolutament res 
del món de l'electrònica: 
grabacions, vídeos... Avui en dia 
es col·labora d'altres maneres, 
oferint els mitjans i ajudant amb 
tot el que podem. 

• Amb quins mitjans 
col'iabora o de quina forma 

realitza aquesta coi'iaboradó? 
Avui dia no col·laborem amb 
tanta part electrònica perquè 
tothom té vídeo, té cameres i té 
accessoris. Nosaltres col·laborem 
amb altres aspectes siguin 
materials, humans i sigui amb 
la forma que nosaltres poguem 
ajudar a que aqueUa entitat 
pugui tirar endavant. 

• Com li compensa 
personalment aquesta 
col·laboració? 
La recompensa és interior: has 
fet un bé a xmes persones i a 
unes entitats. 

• Fer créixer Mollet una mica 
més, potser? 
Si, el poble de Mollet ha de 
créixer. Si tens una possibilitat 
per fer que aquella entitat creixi 
jo crec que és el millor que es pot 
fer. Si tots ens estem a casa al 
sofà i mirant la tele no es farà 

res. Hi ha molta gent que ha fet 
molts sacrificis pel poble i no 
s'ha agraït, no se'ls hi ha donat 
les gràcies. Nosaltres degut a 
que ens coneixen i estem amb 
moltes entitats ens diuen: "Que 
bé que ho feu!". Però no ho fem 
per això, ho fem per ajudar a 
que el poble de MoUet creixi cada 
dia més. 

• Creu que les empreses de 
Mollet s'impliquen prou en 
aquesta tasca de 
col·laboració? 
Avui en dia empreses a Mollet 
n'hi ha poques. Les empreses que 
abans podien col·laborar fort per 
desgracia ara són molt poquetes. 
Són establiments, algunes 
empreses que encara hi són, 
algunes de noves que miren 
d'ajudar... però el que ho fa molt 
es el del poble, el poble és el que 
col·labora, el que sempre ha 
estat aquí. • 
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